

Brand	Philips
Product Family	LED BULB ND
Shape	A40
Wattage	42
Template Ref.	N/A
SGS number	5235510
I2-NC.NBR	323582872901
Masterdrawing	324165227141
CRC Ref.	

Barcode No. 046677479305

Operator(s) alwinder.malhi

VERSION No. **V1**

Date in 31/10/2017

Date amended 27-Nov-17



Guides Diecut

Check briefing Traffic

Artwork document

Legend Number of colors

12NC Trapping/Bleed

Barcode Images hires

Diecut Jobsizes

Approval

QC Lithographer SGS Production

Product Manager

Traffic Manager SGS Production

PHILIPS



High Lumen
300_w
replacement / remplacement[†]
42w LED / DEL



NON-DIMMABLE / NON-GRADABLE

Daylight Deluxe / Lumière du jour de luxe

3241 652 27141

PHILIPS



Limited Warranty / Garantie Limitée



Medium & Mogul Base / À Culot Moyen Et Goliath



Over 80% Energy Savings
Saves \$709.50 In Energy Cost¹ /
Économie d'énergie
de plus de 80 %
Économie De 709,50 \$
En Coût D'énergie¹



Non-dimmable / Non Gradable



Lasts 22+ Years / Durée 22+ ans



Instant-on / À allumage instantané

PHILIPS

WARNINGS AND CAUTIONS: Suitable for Damp locations. Not suitable for use with dimmers. Risk of electric shock – Do not use where directly exposed to water. This device is not intended for use with emergency exit fixtures or emergency lights. Before replacing, turn off power and let lamp cool to avoid electrical shock or burn. Reliable operating temperature range -20°C to 45°C.

NOTES: This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This Class B digital apparatus complies with Canadian ICES-005.

[†]At \$0.11 kWh, this 42 watt, 5000 lumen LED A40 bulb uses \$115.50 of electricity over its 25,000 hour life. This is a \$709.50 savings when compared to the \$825.00 required to run a 300 watt, 5000 lumen, incandescent A40 over the same period. Actual savings will vary depending on cost per kWh.

^{*}LED lifetime means the length of time (in years) until half of the LED light sources maintain at least 70% of their initial lumen output (B50, L70), where the lamp is used on average 3 hours/day.

Added weight of the device may cause instability of a free standing portable luminaire.

LIMITED WARRANTY: Guaranteed to last 5 years based on up to 3 hours usage per day. For limited warranty details and restrictions visit: www.philips.com/consumerwarranties or call or write to address on package.

Philips Lighting Canada Ltd. /
Philips Éclairage Canada Ltée,
281 Hillmount Road,
Markham, ON, Canada L6C 2S3
Questions or Comments /
Questions ou commentaires :
1-800-555-0050
www.philips.com



PHILIPS



High Lumen

300_w
replacement / remplacement[†]
42w LED / DEL

Daylight Deluxe / Lumière du jour de luxe

NON-DIMMABLE / NON-GRADABLE



¹ See reverse side for details / Détails sur le volet arrière

Light Output / Flux lumineux	5000 Lumens
Voltage / Tension	120 Volts
Energy Used / Énergie consommée	42 Watts
Life / Durée de vie	25000* Hours / Heures
[§] Daylight Deluxe (6500K) / [§] Lumière du jour de luxe (6 500 K)	

E39 Adapter included /
Adaptateur e39 inclus

Lasts 22+ Years* /
Durée 22+ ans*

PHILIPS

AVERTISSEMENTS ET MISES EN GARDE : Convient aux emplacements humide. Ne convient pas à un usage avec gradateur. Risque de choc électrique – Ne pas utiliser là où exposée directement à l'eau. N'est pas destinée à un usage dans les appareils d'éclairage de secours ou les indicateurs de sortie. Pour éviter un choc électrique ou une brûlure, laisser refroidir la lampe avant de la remplacer. Plage de température de fonctionnement fiable de -20 °C à 45 °C.

NOTES : Ce dispositif est conforme à la section 15 des règles de la FCC. L'utilisation est assujettie aux deux conditions suivantes : (1) ce dispositif ne peut causer de brouillage nuisible et (2) ce dispositif doit être prêt à accepter tout brouillage radioélectrique reçu, incluant le brouillage pouvant causer un fonctionnement indésirable. Tout changement ou modification non expressément approuvé par la partie responsable de la conformité pourrait faire perdre à l'utilisateur son droit à utiliser l'équipement. Ce dispositif numérique Classe B est conforme à la norme ICES/NMB-005 du Canada.

[†]À un tarif de 0,11 \$ le kWh, cette lampe DEL A40 de 42 watt, 5 000 lumens, consomme 115,50 \$ d'électricité durant sa durée de vie de 25 000 heures. C'est une économie de 709,50 \$ par rapport à 825,00 \$ pour une lampe à incandescence A40 de 300 W, 5 000 lumens pour la même période. L'économie réelle variera selon le tarif du kWh.

^{*}La durée de vie des DEL signifie la période (en années) au bout de laquelle la moitié des sources DEL maintiennent au moins 70 % de leur flux lumineux initial (B50, L70), la lampe étant utilisée en moyenne 3 heures/jour.

Le poids supplémentaire de l'appareil peut causer l'instabilité d'un luminaire portatif autoporteur.

GARANTIE LIMITÉE : Garantie de 5 ans fondée sur un usage jusqu'à 3 heures par jour. Pour les détails et les restrictions de la garantie limitée, visiter : www.philips.com/garantiesgrandpublic, téléphoner ou écrire à l'adresse sur l'emballage.

3235 828729 01

Model / Modèle:
9290018549

Ordering Code / Code de commande:
42A40/LED/865/P/E26E39/ND 4/1FB

Made in China / Fabriqué en Chine



Trademarks are owned by /
Les marques de commerce sont la propriété de
Koninklijke Philips N.V. or their respective owners /
ou de leurs détenteurs respectifs.
© Philips Lighting Holding B.V. 2018

